
Noordwijk, 12 augustus 2019 

Reactie op wetsvoorstel implementatie en uitrol 5G: 

Ik vind het onverantwoord dat onze zgn ‘VOLKSvertegenwoordigers’ totaal aan de gezondheid van 

hun volk voorbij gaan bij implementatie van het 5G netwerk. Terwijl verschillende onderzoeken 

wijzen op de gevaren voor de volksgezondheid, is het verbazend dat de 

regering/volksvertegenwoordiging geen enkele actie onderneemt om zelf een onafhankelijk 

onderzoek hiernaar te laten doen. Waarschijnlijk te bang voor de uitkomst en hoe het de status 

‘koploper’ te zijn zal schaden. Echter, het lijkt mij belangrijker de gezondheid van de burger op de 

eerste plaats te zetten en niet een persoonlijk / regerings statusgewin.  

Aangezien u slechts bent geinteresseerd in de economische waarde van het uirollen van 5G, wil ik 

dan een pijnpunt aankaarten dat wellicht wel raakt, nl financieel. Waarschijnlijk zullen de kosten van 

de gezondheidszorg in de toekomst niet opwegen tegen het gewin dat economisch wordt bereikt 

met het uitrollen van 5G. Maar dit is slechts mijn inschatting. Ik daag u uit om dit te onderzoeken en 

zelf met goede onderzoeken op tafel komt over de gevaren van straling en de daaruit voortvloeiende 

kosten van gezondheidszorg. Als de gezondheid van de burger u dan niet lief is, dan misschien wel de 

regeringsportemonnee. 

Graag AANDACHT voor deze problematiek. U kunt zich nooit beroepen op het excuus dat u het niet 

wist, als u ook geen actie onderneemt om het wel te weten.  


